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Närvarande från Näringslivet:     
Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 
Sara Ahlqvist, Borgafjälls skicenter (via länk) 
Ann-Sofie Brantholm, Konditori Dorotea 
Niklas Nilsson, NN Transport 
Ulf Sellgren, S Karosser 

Från kommunen:       
Greger Lindqvist, S 
Olli Joenväärä, Kommunchef/Näringslivschef   
Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 
Bengt Henriksson, C Ordförande Doroteahus 
Britt-Inger Mohlin L ledamot Doroteahus 

 

1. Doroteahus om läget. 
Bengt och Britt-Inger informerade om följande: 
Rekryteringen av ny VD klar, tillträder i maj. 
Bengt avgår som ordförande och efterträds av Britt-Inger. 
Bokslutet visar på ett positivt resultat för första gången på ett antal år. Detta tack 
vare att bostadsbeståndet anpassats till folkmängden. Gått från ca 500 till 365 
lägenheter under en 20-årsperiod. I dagsläget finns ca 35 tomma lägenhter varav 14 
som är klara för uthyrning. Önskvärt att antalet tomma lägenheter borde ligga på ca 
15 lägenheter. Tomma lägenheter renoveras eftersom.  

I Borgafjäll, Riskbäck,  Avaträsk,  Lajksjön och Svanabyn finns boenden för uthyrning. 
De flesta förutom i Borgafjäll är så kallade pensionärslägenheter. 

Diskussion om vad som skulle kunna göras för att få bostadsområden mer attraktiva. 
Det finns områden i Dorotea som är attraktiva, går det att se vad som görs där för att 
hitta goda exempel? Områdesvaktmästare som får en känsla för sitt område. 

Önskemål som framförs i Näringslivsrådet är att lediga kommersiella fastigheter 
annonseras på samma sätt som vanliga lägenheter.  
Lösning på gång. Tillsvidare kan en text läggas på hemsidan. 

 
 



 

2. Hur gör vi företagsträffar intressanta för näringen? 

Områdesträffar lyfts som ett förslag. Får dock inte bli för ofta, lämpligt intervall 1-2 
gånger per år. Aktuella/lokala frågor på agendan. 
Genomför företagsfrukost trots att det är få anmälda? 
Går det att ta en av köpmannaföreningens tider och samrodna det med 
företagsfrukost?  
 
Beslut: Företagsfrukost 3 maj samordnas med köpmannaföreningens ordinarie 
morgonmöte.  

3. UF mässan 29 mars.  
Krockade tyvärr med nationella prov åk 9. Efter dialog med rektorerna beslutades att 
skjuta på deltagande till näsa gång den hålls i Umeå. 

4. Ungdomsfrågor. -Praktikplatser, företagsbesök och företagsdagar.  

Skolan är positiva till att ta emot företag, men det är få anmälda företag än så länge 
Beslut: Gabriel ringer runt till företag för att få fler företag att komma på skolan för 
att visa upp sig och informera. 
V18 planeras företagsdagar som innebär att eleverna besöker företagen. Gabriel 
anordnar. Nicklas Nilsson, NN transport erbjuder sig att skjutsa eleverna till besöken. 

5. Film om Dorotea för marknadsföring och rekrytering.  

Inriktning på företagsamhet, föreningsliv, livsvillkor, känslan av att bo i Dorotea.  

Beslut: 
Gabriel jobbar vidare med frågan och har dialog med näringslivsrådets 
representanter för input. 

6. Göra kommunen attraktivare, Börja med en ”samhällsvandring”- Planera upplägg 
och datum.  

Beslut: 
Efter gatorna sopats planeras samhällsvandring med städning. Gabriel har dialog med 
tekniska om upplägg. Inriktning i första hand Storgatan. Vid stor uppslutning vidgas 
området.  Avslutas med gemensam korvgrillning. 
Information/inbjudan går till köpmännen, företagarna och olika föreningar samt 
kommunmedborgare. 



7. Digital rekryteringsträff/”digitala speeddates” med ukrainska arbetssökanden i 
Stockholm. 

-Är det intressant för era branscher? 
Beslut: 
Gabriel sätter ihop en träff och försöker marknadsföra möjligheten för våra företag. 

8. Inflyttarfunktion 

- Tankar finns att söka ett ESF projekt för att alla kommuner ska få samma 
möjlighet att jobba med inflyttning. 

Gabriel informerade kort om tilltänkt projekt. Näringslivsrådet ställer sig initialt 
positiva.  

9. Infopoints/turistinformation  

Dagordning för möte om infopoints tas fram av Olli med hjälp av Ann-Sofie. 

10. Övriga frågor. 

-Näringslivsnytt utgåva i maj, förslag på innehåll. 
Gabriel efterfrågar skribenter från företagen eller uppslag på sådant som kan 
intressera näringslivet.  

Plats för mötet den 16:e maj? 
Borgafjäll. Gabriel bokar lokal. 
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